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    Rijeka,  24.01.2023. 

ZAPISNIK 
S 39. SJEDNICE VMO PEHLIN  

 
39. sjednica VMO Pehlin održana je 23. siječnja 2023. (ponedjeljak) s početkom u 15,00 sati u 
prostorijama MO Pehlin, Pehlin 58. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Ivan Bogdanić, predsjednik VMO 
 Darko Kauzlarić, zamjenik predsjednika VMO  
 Stjepan Horvat, član VMO 
 Lorena Pribanić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Aljoša Bratuša, član VMO 
 Radjana Janković, članica VMO 

 
 

Usvajanje zapisnika sa 38. Sjednice :  
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći dnevni red: 
 

1. Izvješće o radu Vijeća Mjesnog odbora Pehlin za 2022. godinu 
2. Programska aktivnost Pusni dani na Pehlinu  
3. Dopisi i zamolbe 
4. Razno 

 
 
 

 
Dnevni red je prihvaćen. 
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AD 1 
Predsjednik je otvorio raspravu i pozvao nazočne da pročitaju i razmotre Izvještaj o radu Vijeća 
MO Pehlin za 2022. godinu koji im je uručen. Nakon kraće rasprave u koju su se uključili svi 
prisutni donesen je: 
 
Zaključak: 
Vijeće MO Pehlin usvaja Izvještaj o radu Vijeća MO Pehlin za 2022. godinu. 
  
 
 
AD 2 
Predsjednik je otvorio raspravu vezano uz planiranu programsku aktivnost Pusni dani na Pehlinu 
koja je počela na Antonju, 17 siječnja, a trajat će do 22. veljače 2023. godine. Povorka Maškarani 
Pehin planirana je u nedjelju, 12. veljače 2023. Vijeće će u suradnji s Gradom kao i svake godine 
pomoći Pehinarskim feštarima u organizaciji. Nakon kraće rasprave u koju su se uključili svi 
prisutni donesen je: 
 
Zaključak: 
Vijeće MO Pehlin informacije primilo na znanje. Programska aktivnost odvit će se po planu. 
Vijeće MO suglasno je da se iz sredstava komunalnih prioriteta iz 2022. godine (prijelazni radovi) 
utroše sredstva za postavljanje  natkrivene bine u dvorištu Doma kulture i postavu zaštitnih 
ograda na prometnicu prilikom povorke Maškarani Pehin.  
 
 
 
AD 3 

 Mjesnom odboru obratila se mještanka iz Ćićarijske ulice sa zahtjevom da se uvede 
naplata parkiranja u ulici kako bi se riješio problem nedostatka parkinga. 

 Mjesnom odboru obratio se predstavnik stanara zgrade Ćićarijska 10 sa zahtjevom da se 
poprave razbijeni stupići i postavi nekoliko novih, te postavu znaka zabrane parkiranja u 
blizini pješačkog prijelaza kod zgrade k.br. 10 kako bi se pješački prijelaz mogao 
nesmetano koristiti. Također zatraženo je i postavljanje znaka zabrane ulaska pasa na 
dječje igralište s južne strane zgrade. 

 Mjesnom odboru obratila se mještanka s upitom vezano uz sigurnost pješaka osobito 
školske djece. Pohvalila je postavu stupića na nogostupu na odvojak prometnice prema 
Dječjem vrtiću Pehlin, ali i izrazila zabrinutost zbog parkiranih automobila na nogostupima 
koji  onemogućavaju prolaz pješaka na prometnici od DV Pehlin prema ulici Minakovo. 

 Mjesnom odboru obratila se mještanka sa zamolbom da se na glavnu prometnicu kroz  
Pehlin postave usporivači prometa. Požalila se na postavu stupića na nogostup na 
odvojku prometnice prema Dječjem vrtiću Pehlin jer smatra da okolni stanari nemaju  
mjesta za parking. 

 Mjesnom odboru obratio se gospodin iz Ulice M. Gennari za zamolbom da se postavi 
znak slijepe ulice  na ulaz u ulicu jer vozači često zalutaju u ulicu pa se moraju okretati. 
Mjesnom odboru obratili su se i mještani Ulice Plasi da se na spoju Ulice Plasi i 
Baretićevo postavi prometno ogledalo kako bi se povećala preglednost.  
 
 
 

 
Zaključak 

 Vijeće nije nadležno za traženo , te smatra da se problem ne bi riješio uvođenjem naplate 
parkiranja. 

 Vijeće će zahtjev uputiti stručnim službama Rijeka plusa i Direkcije zajedničke komunalne 
djelatnosti. 

 Vijeće MO Pehlin poduzima sve što može kako bi se povećala sigurnost pješačkog 
prometa, te su zbog toga postavljeni stupići na nogostup od glavne ceste prema Dječjem 
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vrtiću Pehlin. Vijeće nije nadležno ni stručno odlučivati o zahvatima koje je moguće 
realizirati već o tome odlučuju nadležne stručne službe gradskih odjela i komunalnih 
društava Grada Rijeke, te su iste odobrile postavljanje stupića na navedenu lokaciju. 

 Vijeće smatra da je u prvom redu potrebno zaštiti pješake, osobito školsku djecu. Stručne 
službe Grada odredile su gdje se mogu postaviti stupići, te su već u više navrata 
odgovorile da se usporivači prometa ne mogu postaviti na glavnu prometnicu. 

 Vijeće će zahtjeve uputiti stručnim službama Rijeka plusa. 
 
 
 
 
 

 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
Sjednica je završila u 17:00 sati. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                        Predsjednik VMO Pehlin 
 
                 Lorena Pribanić                                                                    Ivan Bogdanić 


